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ZÁPIS 

Z 28. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA HRANIC, 
KTERÉ SE KONALO 22. 3. 2018 OD 16:00 HODIN V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI MĚÚ 

HRANICE 
 
 
 1. Zahájení, určení návrhové komise, ověřovatelů zápisu, zapisovatelky 
 
Starosta města Jiří Kudláček zahájil 28. zasedání Zastupitelstva města Hranic. Přivítal 
všechny přítomné zastupitele, vedoucí odborů a přítomné občany. 
 
 
Přítomni:   18 
   
Omluveni:   Mgr. Pavla Tvrdoňová 

Jan Liedermann 
    Mgr. Blanka Šturalová 
    PhDr. Vladimír Juračka 
    Ing. Ivo Holec 
 
 
Přijde později:  Ing. Jiří Haša 
    Mgr. Miroslav Raindl 
    Bc. Lenka Kopřivová 
     
         
Návrhová komise:   

MUDr. Jana Švarcová 
Ing. Jindřich Těšík 
Josef Úlehla 
 
Ověřovatelé zápisu:  
Ing. Vojtěch Zima 
MUDr. Ivan Sumara 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 13 (57%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 5 (22%) 
 
Program Zastupitelstva města Hranic 
Starosta upozornil na doplnění materiálu o materiál č. 16, 17 a 18. 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3. Náměty, připomínky občanů 
4. Rozpočtová opatření 
5. Ekocentrum Hranice 
6. Investiční příspěvek na pořízení přenosného oscilačního monitoru s příslušenstvím 

pro speciální hašení a záchranářských nosítek SKED pro Hasičský záchranný sbor 
Olomouckého kraje, Územní odbor Přerov, požární stanici Hranice 

7. Granty na podporu investic a oprav tělovýchovných zařízení  a zařízení sociálních 
služeb na území města Hranic pro rok 2018 

8. Dotace - granty a příspěvky 2018 v kompetenci odboru školství, kultury a tělovýchovy 
9. Granty a příspěvky v sociálně-zdravotní oblasti 2018 

10. Odpis pohledávek – byty a prostory sloužící k podnikání  
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11. Prodej částí pozemků parc.č. 1449/1 a parc.č. 1451/8 v k.ú. Hranice 
12. Výkup pozemku parc. č. st. 378/5  v k. ú. Hranice  
13. Bezúplatný převod části pozemku parc.č. 578/5 v k.ú. Hranice 
14. Zpráva o činnosti Městské policie Hranice za rok 2017 
15. Informace pro občany města o činnosti orgánů obce 
16. Vyvěšení vlajky Moravy (na stůl) 
17. Rekonstrukce chodníku v Hranicích - výběr zhotovitele 
18. Rekonstrukce chodníků v Hranicích - smlouva o provedení přeložky ČEZ 
19. Různé - zastupitelé 

 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
program zastupitelstva města bez připomínek. 
 

Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 13 (57%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 5 (22%) 
 
2. Kontrola plnění usnesení      usn. 672/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – budou nám předloženy informace k soše T. G. Masaryka dřív než 
bude instalována? 
 
Jiří Kudláček, starosta – zastupitelstvo na minulém zasedání schválilo rozběhnutí procesu. 
Předtím bylo svoláno jednání, na kterém byli přítomni zástupci Odboru školství, kultury a 
tělovýchovy a předseda Komise pro regeneraci městské památkové zóny a památky, pan 
PhDr. Juračka. Na jednání se konzultoval proces, kterým se socha bude realizovat. Varianty 
jsou dvě – replika nebo architektonická soutěž. Obě možnosti se prověřují a poté bude 
předložen zastupitelům materiál na zastupitelstvu. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
kontrolu plnění usnesení k 22. 3. 2018 bez připomínek. 
 
3. Náměty, připomínky občanů 
 
Starosta se dotázal veřejnosti, zda chce na zasedání zastupitelstva vystoupit. 
 
- Bez námětů 
 
4. Rozpočtová opatření       usn. 673/2018 
 
Starosta uvedl materiál, vyzval předsedu Finančního výboru, pana Ing. Těšíka, k objasnění 
kompetencí Finančního výboru po skončení zastupitelstva a otevřel diskuzi. 
 
- Bez diskuze 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
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A. Plat koordinátora dopravní problematiky 
a) odd.§ 6171     pol. 5011     orj 15     org 91 00000 000000      + 385.000 Kč 
b) odd.§ 6171     pol. 5031     orj 15     org 91 00000 000000      +   97.000 Kč 
c) odd.§ 6171     pol. 5032     orj 15     org 91 00000 000000        + 35.000 Kč 
d) odd.§ 6399     pol. 5901     orj 16     org 70 00000 000000       - 517.000 Kč 
ad a) výdaje na platy - koordinátor dopravní problematiky 
ad b) výdaje na sociální pojištění 
ad c) výdaje na zdravotní pojištění 
ad d) snížení rezervy 
 
B. Dotace pro Městská kulturní zařízení na regionální funkce  
a)                      pol. 4122   ÚZ 00160   orj 03   org 70 00000 00 0300    + 691.135 Kč  
b) odd.§ 3392   pol. 5336   ÚZ 00160   orj 03   org 20 00000 00 0300    + 691.135 Kč  
ad a) příjem dotace 
ad b) neinvestiční transfer zřízené příspěvkové organizaci 
 
C. Dotace pro Domov seniorů Hranice dle zákona č. 108/2006 Sb., o soc. službách 
a)                       pol. 4122     orj. 15     org. 70 00000 00 0380   UZ 13305     + 17.897.000 Kč 
b) odd.§ 4357    pol. 5336     orj. 06     org. 20 00000 00 0380   UZ 13305     + 17.897.000 Kč 
ad a) příjem dotace od Olomouckého kraje pro Domov seniorů Hranice 
ad b) transfer dotace Domovu seniorů Hranice 
 
16:25 příchod pana Mgr. Raindla 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 15 (65%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 5 
 
5. Ekocentrum Hranice       usn. 674/2018 
 
Starosta uvedl materiál, vysvětlil částku bez odečtu dotace. Druhý bod je částka, která se 
týká města jako spoluinvestora a předal slovo panu RNDr. Smolkovi. 
 
RNDr. František Smolka – koncem roku 2016 proběhla prezentace původního Ekocentra, 
kde byl představen také architektonický model. Cena byla nastavena na 80 000 000 .- Kč. 
Od té doby proběhla řada jednání a došlo ke dvěma zásadním změnám.  
1. změna – podmínka dodržení ceny 80 mil. Kč se nepovedla dodržet. Konečný rozpočet se 
vyšplhal k částce 90 – 110 mil. Kč. 
2. podmínka – zafinancovat projekt z dotací Integrovaných tercionálních investicí 
Olomouckého kraje (ITI). ITI slibovaly dotace ve výši 30-35 mil. Kč, ovšem dotace v konečné 
výši činila místo 85% z celkové částky pouze 25% (dle velikosti obce). Na základě zjištěných 
okolností bylo vyvolané jednání s radou města a proběhla v prosinci 2017 valná hromada 
Ekoltesu. Výsledkem těchto jednání bylo předělat projekt. 
 
Pan RNDr. Smolka následně zastupitelům představil prezentaci nové studie Ekocentra. 
Projekt má dvě části – sběrný dvůr a nové zázemí firmy Ekoltes.  
Náklady na realizaci akce při celkové ploše areálu 10 tis. m2 jsou 69 mil. Kč a město akci 
zafinancuje ve výši 25 mil. Kč, Ekoltes ve výši 25 mil. Kč a rozdíl 19 mil. Kč bude zajištěn 
bankovním úvěrem. Ekoltes nyní splácí úvěr na plavecký bazén a splatnost úvěru končí 
v roce 2021 tzn. že poté bude schopen s čistým štítem splácet úvěr za Ekocentrum. 
 
Jiří Kudláček – shrnutí zadání RM – v roce 2016 rada města stanovila maximální částku na 
realizaci akce Ekocentra ve výši 80 mil. Kč. Bylo počítáno s dotací ve výši cca 30 mil Kč (ITI), 
nicméně dotace byly poníženy (podmínky dotací), což by v konečné fázi znamenalo jen 
částečnou opravu areálu. Sběrný dvůr je pro občany města Hranic potřebný, ovšem z celého 
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množství komunálního odpadu činí sběrný dvůr 6 -8 %.Hlavní úkol od rady města zněl, aby 
byl zrekonstruován celý areál a ne jen část sběrného dvoru za daný finanční rámec (celá 
revitalizace areálu). Uznatelné dotace od státu jsou pouze na objekt sběrného dvoru, což je 
přibližně pouze 7 mil. Kč. Město by mělo zaplatit za kompletní revitalizaci areálu 25 mil. Kč 
(roční zátěž po dobu 10 až 15 let je tím pádem 2 – 2,5 mil. Kč). Ze strategického hlediska je 
potřeba areál rekonstruovat. Do budoucna může být podnik členěn na různé celky a závorou 
je oddělen sběrný dvůr od zbytku areálu.   
 
16:40 příchod Bc. Lenky Kopřivové 
 
Starosta otevřel diskuzi. 
 
Ing. Jindřich Těšík – Finanční výbor (FV) – informace, které zde zazněly, jsme za FV 
neměli. Finanční výbor shledával neúplné informace k otázkám financování projektu. Sběrný 
dvůr by město zafinancovat mělo, nikoli však správní část areálu. Finanční výbor z důvodu 
neúplných informacím nemohl vydat doporučující či nedoporučující stanovisko.  
Navštívil jsem pana Čermáka, ředitele Ekoltesu a otázky mi byly zodpovězeny. Částky zde 
prezentované by měly dle nových informací odpovídat 
 
Bc. Vlasta Zapatová – zůstanou zanechány kanceláře v takovém stavu v jakém jsou? 
 
RNDr. František Smolka – v rozpočtu se nepočítá s opravou. Na konci roku 2015 se 
opravila fasáda a vymalovalo se. Pokud se postaví sociální budova, tak se tam všichni 
přesunou. Kanceláře, které tam máme, jsou vesměs v pořádku, ale střecha není v pořádku. 
Kanceláře zůstanou, kde jsou. Vznikne pouze nové sociální zázemí pro muže a ženy (šatny 
a toalety). 
 
Bc. Vlasta Zapatová – součástí rozpočtu jsou i demolice olejového hospodářství vedle 
supermarketu ,,Hypernova“ (hypermarket Albert)? Vznikne tam parkoviště pro zaměstnance?  
 
RNDr. František Smolka – ano, tam vznikne parkoviště a demolice máme v rozpočtu 
naceněny. Pravděpodobně si demoliční práce budeme dělat samy. Budovy u hypermarketu 
zmizí.  
 
Bc. Vlasta Zapatová – ptám se na parkoviště pro zaměstnanci Ekoltesu, protože 
zaměstnanci parkují většinou u hlavní cesty a už jsme to na zastupitelstvu probírali. 
 
RNDr. František Smolka – ano, zmizí. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – jedná se o nákladný projekt a nepřemýšleli jste nad etapizací? 
 
RNDr. František Smolka – přemýšleli jsme o tom, ale nejeví se nám to moc výhodné, 
protože se ten prostor svažuje od ,,Hypernovy“ dolů a ještě se svažuje na uhlopříčce od 
nemocnice. V místech, kde jsou ,,zápustě“ se bude muset hýbat s terénem a neumím si 
představit, jak by se to provedlo.  
 
Bc. Vlasta Zapatová - jsou tam započítány i provizorní stavby? 
 
RNDr. František Smolka – žádná provizorní stavba tam nebude. My využijeme garážové 
haly po levém boku jako dočasný sběrný dvůr.  
 
Bc. Vlasta Zapatová - areál sběrného dvoru a Ekoltesu si zaslouží rekonstrukci. Nemám 
problém s tím, aby se projektovalo, ale jako občan a zastupitel mám problém s tím, že 
zavážu další zastupitele příštího volebního období, tak velkou investicí. Každé zastupitelstvo 
zavazujeme nové zastupitele finančními závazky např. Severovýchodní obchvat, žádost na 
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ZŠ Šromotovo. O prioritách a investičních potřebách by si mělo rozhodnout nové 
zastupitelstvo. Jedná se o politickou zvyklost nebo slušnost. Beru na vědomí projektovou 
přípravu, ale neschválím tak velkou investici pro město. 
 
Mgr. Miroslav Raindl – v pondělí proběhla městská rada a došli jsme k podobnému závěru, 
proč zatěžovat nové zastupitelstvo. Ono ale vždy staré zastupitelstvo nějakou zátěž na nové 
zastupitelstvo přenese. Nejsem třeba spokojen s náměstím. Vedli jsme diskuzi a když mám 
teď informace, budu hlasovat pro. Nevidím to jako vážný problém. Váhali jsme, zda podpořit 
tento projekt, ale já osobně ho podpořím. 
Zajímala by mě otázka úvěru.  Budeme splácet jak úvěr za bazén, tak i za sběrný dvůr? 
Budeme se muset na sběrném dvoře evidovat nebo tam může přijet, kdo chce? Bude 
parkoviště pro hosty před administrativní budovou? 
 
RNDr. František Smolka – úvěr za bazén bude splacen v roce 2021 a bude nahrazen 
úvěrem na sběrný dvůr. Bude tam obsluha a je to pouze pro občany Hranic. Je možné si ten 
odpad zvážit, budou si to občané vyklízet sami a je to to řešeno pro více aut jak jedno. 
V horní části bude parkoviště pro 15 osob. 
 
Dušan Randýsek – budu hlasovat pro projekt. Byla zde myšlenka, postavit projekt 
Ekocentra někde jinde z nových materiálů? Je zde plánovaná výstavba infrastruktury Pod 
nemocnicí a vytvoří se tím ,,špunt“. Jedná se o krásný pozemek, který by se dal využít i 
jinak. 
  
RNDr. František Smolka – na začátku se tato otázka zásadně řešila. V úvaze byly 3 
lokality: ulice Tovární, Jelení kopec nebo stávající areál. Po podrobné analýze je výhodné 
zůstat ve stávajícím areálu. 
 
Jiří Kudláček, starosta – pokud by se projekt budoval na zelené louce, tak by byl zhruba o 
50% - 70% dražší. Město prozatím nemá ve vlastnictví tak velké pozemky.  
 
Ing. Vojtěch Zima – technickou stránku věci  a zatížení budoucího zastupitelstva již vyřešila 
paní Bc. Zapatová. Sběrný dvůr není v dobrém stavu, ale jedná se mi o technickou stránku 
přidělení dotace. Zastupitelstvo rozhodovalo o přidělení dotace na stavbu divadla Vlasákovi 
a usnesení bylo formulované ve smyslu, že dnes by zastupitelstvo doporučilo schválit projekt 
příštímu zastupitelstvu a to by se potom samo rozhodlo.  
Druhá věc se týká podmínky velikosti obce pro přidělení dotace. Pokud by se Ekoltes 
vybudoval na Jelením kopci, který je v katastrálním území obce Bělotín, tak by tam 
procentuální podpora mohla být daleko větší. 
 
RNDr. František Smolka – já jsem s panem Kavalou jednal a jednání neproběhlo moc 
dobře. Takové rozhodnutí by znamenalo odklad akce, ztrátu času a ztrátu peněz. Dotace se 
snižují a za rok až dva nemusí být peníze. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – mohl byste nám zaslat analýzu, kterou jste vybírali nejvhodnější 
umístění Ekocentra? 
 
RNDr. František Smolka – rozebírali jsme to formou plusů a mínusů. Ekoltes provedl 
analýzu a se závěry byla seznámena rada města. 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – každá garnitura zastupitelstva bude zavazovat tu další 
garnituru. Pokud nebudeme mít odvahu jít do velkých projektů, tak můžeme zůstat u 
opravování chodníků a cest. Rozvoj města je závislý na větších liniových stavbách a 
stavbách tohoto rozsahu. Valná hromada Ekoltesu má mandát na odsouhlasení tohoto 
směru. Probíhala velká diskuze o umístění areálu a třeba Jelení kopec je nebezpečný úsek 
z hlediska dopravní obslužnosti a problém se zákazem odbočování.  
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Ing. Robert Selzer – pan místostarosta již vše podstatné řekl. 
 
Mgr. Miroslav Raindl – k problematice divadla Václava Vlasáka – minulé zastupitelstvo 
odmítlo koupit kino a podpořili jsme divadlo na Staré střelnici.  
Každé zastupitelstvo si dalo priority na 10 – 20 let a další zastupitelstvo převzalo ony priority, 
ale také si našlo ty svoje vlastní. 
 
Jarmila Žurmanová - Cementářské sídliště bude ,,šlapat Ekoltesu na paty“, aby dodržoval 
klid, nepořádek a aby byly splněny hygienické normy. 
 
Josef Ulehla – navážu na pana místostarostu, protože raději bych investoval do chodníků a 
do cest. Pokud by proběhla anketa občanů, zda chtějí raději investovat do chodníků nebo do 
stavby areálu Ekoltesu, tak věřím, že většina občanů by hlasovala pro ty chodníky. Teplická 
ulice je ostuda města nebo Hřbitovní ulice. Myslím si, že jsou větší priority, které by mělo 
město financovat. Zdržím se hlasování nebo budu proti. 
 
Jiří Kudláček, starosta – víte, kolik se investuje v letošním roce do oprav chodníků? Je to 
15 mil. Kč. V letošním roce se Teplická ulice začne realizovat. 
 
Josef Ulehla – budu to sledovat. 
 
Mgr. Ivo Lesák – chceme vám dnes představit stručný přehled investičních akcí, na kterých 
se pracuje. Na minulých zastupitelstvech na to nepozbýval čas. Teplická ulice je připravená 
a letos se bude realizovat  
 
Ing. Robert Selzer – Teplická ulice je projekčně připravena a rekonstrukce může 
proběhnout. Investice do Ekoltesu může být rozdělena do několika let či volebních období 
jako tomu bylo u rekonstrukce zámku, náměstí nebo stavbě plaveckého areálu. Schvalme to, 
ať další volební období mohou zastupitelé pracovat na jiných projektech. Přeci jen bude 
určitou dobu trvat než se zapracují a seznámí s problematikou. 
 
RNDr. František Smolka – projekt mě stál hodně sil a desítek jednání. Jednodušší by bylo 
nedělat nic. Z technického hlediska bude nový projekt splňovat potřeby města. Stav areálu je 
kritický. 
 
Jiří Kudláček, starosta - Krajský úřad OK má ke splacení 3, 5 miliardy, Olomouc tím vyřešil 
budoucí infrastrukturu, mosty a pozemky. Teď splácejí 10% investičního rozpočtu ročně. 
Jedná se o rozumné řešení.  
 
Bc. Vlasta Zapatová – porovnání investic bazénu a Ekoltesu se liší tím, že investice do 
bazénu prošla veřejným projednáváním.  
 
Jiří Kudláček, starosta – Ekocentrum je stavba zcela jiná jak bazén. Má vytvářet zázemí 
pro služby, které občanům jako město máme poskytovat. Tuto stavbu by jsme měli budovat 
co nejefektivněji, abychom v budoucnu do ní nemusely investovat ještě větší finanční 
prostředky. 
 
Bc. Lenka Kopřivová – jako občan města považuji za povinnost, abychom sběrný dvůr 
rekonstruovali navíc pokud tam existuje možnost využití dotace. Sběrný dvůr je ostuda a 
špatná vizitka města. Jsem zásadně pro podpoření záměru. 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – pokud existuje obava ze závazku města 25 mil. Kč, tak 
díky radarům ročně přibyde do rozpočtu města možná kontroverzních 12 mil. Kč. Prosím o 
kratší diskuzi. 
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Ing. Vojtěch Zima – diskuze jde špatnou cestou. Nejde o to, zda projekt podpořit či 
nepodpořit. Ta potřeba sběrného dvoru tu je. Otázkou pouze zůstává, zda akcí nezatížíme 
budoucí zastupitelstvo.  
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
prezentaci výstavby Ekocentra Hranice spol. EKOLTES Hranice, a.s., s celkovými 
investičními náklady ve výši 77 128 000 Kč 
 
2. schvaluje 
částku 25 mil. Kč z rozpočtu města pro spol. EKOLTES Hranice, a.s. na financování 
výstavby Ekocentra Hranice 
 
3. ukládá 
finančnímu odboru zapracovat částku ve výši 25 mil. Kč do návrhu rozpočtu města Hranic 
pro rok 2019 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 12 (52%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 3 (13%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 5 
 
6. Investiční příspěvek na pořízení přenosného oscilačního monitoru s příslušenstvím 
pro speciální hašení a záchranářských nosítek SKED pro Hasičský záchranný sbor 
Olomouckého kraje, Územní odbor Přerov, požární stanici Hranice 
          usn. 675/2018 
 
Starosta uvedl materiál (jedná se o nadstandard, RM nedoporučila záměr, dokončení dvou 
rozběhlých akcí – nákup cisterny a dopravní automobil ve Velké) a otevřel diskuzi. 
 
- Bez diskuze 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. neschvaluje 
poskytnutí investičního příspěvku ve výši 109.000,- Kč Hasičskému záchrannému sboru 
Olomouckého kraje na pořízení speciálního záchranářského vybavení – přenosného 
oscilačního monitoru s příslušenstvím pro speciální hašení a záchranářských nosítek SKED. 
 
2. neschvaluje 
následující rozpočtové opatření: 
a) odd.§ 5512    pol. 6331     orj 12    org. 50 00000 00 3300     + 109.000 Kč 
b) odd.§ 6399    pol. 5901     orj 16    org. 70 00000 00 0000     -  109.000 Kč 
ad a) investiční příspěvek Hasičskému záchrannému sboru Olomouckého kraje 
ad b) snížení rezervy 
 
3. neschvaluje 
uzavření smlouvy mezi Městem Hranice, IČO 00301311, se sídlem Pernštejnské náměstí 1, 
Hranice a Hasičským záchranným sborem Olomouckého kraje, IČO 70885940, se sídlem 
Schweitzerova 91, Olomouc ve věci poskytnutí investičního příspěvku na pořízení 
speciálního záchranářského vybavení – přenosného oscilačního monitoru s příslušenstvím 
pro speciální hašení a záchranářských nosítek SKED v předloženém znění 
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nepověřuje/pověřuje starostu města Hranic podpisem této smlouvy. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 12 (52%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (17%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 5 
 
7. Granty na podporu investic a oprav tělovýchovných zařízení a zařízení sociálních 
služeb na území města Hranic pro rok 2018    usn. 676/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – jako členka investiční komise, která přerozdělovala granty, vám 
zdůvodněním, proč komise doporučila grant klubu rychlostní kanoistiky Slovan Hranice na 
nákup přívěsu ve výši 0,- Kč. Jedná se o dopravní prostředek a máme obavy, aby se to 
posléze nestalo precedentem do budoucna. Vnímali jsme, že granty by měly hlavně sloužit 
na opravu objektů. Judu Hranice jsme navrhli také 0,- Kč, protože v minulém roce mimo 
grantové řízení dostali příspěvek na nákup tatamů. 
 
Ing. Robert Selzer – ano máte pravdu. Tento materiál byl předložen radě a u projednávání 
byl také pan MUDr. Polášek jakož to předseda Komise pro tělovýchovu a sport. Pan Polášek 
jednoznačně doporučil, že přívěs potřebují, jelikož bez něj nemají šanci loď dostat na vodu. 
Klub juda byl podpořen, jelikož má velkou základnu. Tudíž došlo k přerozdělení prostředků 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – oddíl se vyčlenil z klubu vodních sportů. Dohadují se o 
klubovnu. Rychlostní kanoistika nemá základnu. Bez vozíku by nemohl oddíl fungovat.  
 
Jiří Kudláček, starosta – klub rychlostní kanoistiky sleduji. Oddíl má cca 35 dětí a nemají 
loděnici. Děti musí tahat lodě na vodu a zaslouží si naši podporu.  
 
Dušan Randýsek – není dobrým příkladem pro děti, že jsou vedoucí oddílů rozhádaní. 
Pokusme se jako město jim domluvit a sjednotit je. 
 
Mgr. Ivo Lesák – snažili jsme se udělat smírčí krok mezi oddíly, ale nepovedlo se. Chtěli po 
nás novou loděnici, místo toho aby se snažili najít společnou řeč. Nicméně děti velice rádi 
podpoříme a jedná se o záslužnou činnost. 
 
Ing. Vojtěch Zima – je to paradox, že zde jsou dva kanoistické oddíly a děti trpí za to, že se 
dospělí nejsou schopni domluvit. Možná by šlo, aby je město ekonomicky přitlačilo. 
  
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – strávili jsme nad tím mnoho času a nepovedlo se nám to, 
ovšem pokud by si někdo rád vzal tuto záležitost na svá bedra, budeme jedině rádi. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
poskytnutí dotací - příspěvků a grantů - na rok 2018 v oblasti  na podporu investic a oprav 
tělovýchovných zařízení, kulturních zařízení a zařízení sociálních služeb na území města 
Hranic  dle Grantového programu Hranic QI 61-01-10 a Zásad pro poskytování příspěvků z 
rozpočtu města Hranic QI 61-01-09 městem Hranice v jednotlivých případech pro žadatele 
dle návrhu rady města uvedeného v důvodové zprávě. 
 
2. pověřuje 
starostu města Hranic podpisem smluv o poskytnutí a vyúčtování dotace - grantů a 
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příspěvků na rok 2018  v jednotlivých případech pro žadatele dle bodu 1. tohoto usnesení 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 15 (65%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 5 
 
8. Dotace - granty a příspěvky 2018 v kompetenci odboru školství, kultury a 
tělovýchovy         usn. 677/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Mgr. Bronislav Ludmila – granty byly dobře rozděleny až na jeden grant. Jedná se o 
otevření lázeňské sezóny pro rok 2018. Teplice nad Bečvou nebereme jako partnera, ačkoli 
kulturní akce a kulturní život je mezi obcemi propojen (na otevírání sezóny bude občany 
svážet vláček). Lázně si zaslouží naši podporu. Navrhuji přidělení grantu ve výši na 25 tis. 
Kč. 
 
Karla Vlasáková poděkovala městu Hranice za dotační podporu. 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – my si vážíme lázní Teplic nad Bečvou a pomáháme jim 
koordinovat investiční akce.  
 
Jiří Kudláček, starosta – částky grantů zůstanou dle návrhu materiálu. Teplice nad Bečvou 
můžeme podpořit zvlášť rozpočtovým opatřením. 
 
Mgr. Miroslav Raindl – mohli bychom je pravidelně podporovat mimo grant. 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – na zastupitelstvu města nebudeme rozšiřovat financování 
grantů, jelikož je to nesystematické. 
 
Starosta pověřil návrhovou komisi na zapracování návrhu pana Mgr. Ludmily a pana Mgr. 
Raindla:  
Návrh - Zastupitelstvo města Hranic pověřuje Radu města Hranic k projednání příspěvku pro 
Lázně Teplice nad Bečvou k příležitosti zahájení lázeňské sezóny 2018. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
poskytnutí dotací - příspěvků a grantů - na rok 2018 v oblastech kultury, zahraniční 
spolupráce partnerských měst a regionů, tělovýchovy a památkové péče na území města 
Hranic nad 50 tis. Kč  dle Grantového programu Hranic QI 61-01-10 a Zásad pro poskytování 
příspěvků z rozpočtu města Hranic QI 61-01-09 městem Hranice v jednotlivých případech 
pro žadatele, v uvedené výši a za účelem tak, jak je uvedeno v důvodové zprávě a v 
tabulkách, které tvoří přílohy č. 1 až 7 
 
2. schvaluje 
smlouvy o poskytnutí a vyúčtování dotace - grantu pro fyzickou a právnickou osobu, které 
tvoří přílohu č. 8 a 10 a smlouvy o poskytnutí dotace - příspěvku pro fyzickou a  právnickou 
osobu, které tvoří přílohu č. 9 a 11 dle důvodové zprávy 
 
3. pověřuje 
starostu města Hranic podpisem smluv o poskytnutí a vyúčtování dotace - grantů a 
příspěvků na rok 2018 nad 50 tis. Kč v jednotlivých případech pro žadatele dle bodu 1. 
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tohoto usnesení 
 
4. pověřuje 
Radu města Hranic k projednání poskytnutí dotace - grantu pro Lázně Teplice nad Bečvou k 
příležitosti otevření lázeňské sezóny 2018. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 16 (70%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 5 
 
9. Granty a příspěvky v sociálně-zdravotní oblasti 2018  usn. 678/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez diskuze 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
poskytnutí dotací - příspěvků a grantů - na rok 2018 v oblasti sociálně zdravotní nad 50 tis. 
Kč včetně, dle Grantového programu Hranic QI 61-01-10 a Zásad pro poskytování příspěvků 
z rozpočtu města Hranic QI 61-01-09 městem Hranice pro jednotlivé žadatele, v uvedené 
výši a za účelem tak, jak je uvedeno v upravené důvodové zprávě a v tabulkách, které tvoří 
přílohy č. 1, 2 
 
2. pověřuje 
starostu města Hranic podpisem smluv o poskytnutí a vyúčtování dotace - grantů a 
příspěvků na rok 2018 nad 50 tis. Kč včetně v jednotlivých případech pro žadatele dle bodu 1 
tohoto usnesení 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 13 (57%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 4 (17%) 
Omluveno: 5 
 
10. Odpis pohledávek – byty a prostory sloužící k podnikání  usn. 679/2018 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez diskuze 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
vzdání se práva a prominutí promlčených a nevykonatelných pohledávek ve výši 353 995 Kč, 
včetně příslušenství, dle přílohy č.1 důvodové zprávy. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 15 (65%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 5 
 
 
11. Prodej částí pozemků parc.č. 1449/1 a parc.č. 1451/8 v k.ú. Hranice 
          usn. 680/2018 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
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Ing. Vojtěch Zima – je zde chodník či pěšina, který spojuje prostor u Račího potoku s cestou 
na hřbitov (běžně tam občané chodí).  Odkupem hrozí nebezpečí, by se pěšina zahradila. 
 
Ing. Radomír Bradáč – jedná se o malý klín pozemku a odkupem pěšina nezmizí, pouze se 
zarovná. Jedná se pouze o vyšlapanou cestu. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 

prodej části pozemku  parc. č. 1449/1 trvalý travní porost, díl "A" o výměře cca 25 m2 a části 

pozemku parc.č. 1451/8, díl "B" o výměře cca 15 m2, zapsaných na LV č. 3182  pro k.ú. 
Hranice dle přílohy důvodové zprávy, 
 
žadateli:    
 

cena prodeje:   900 Kč/m2 
 
za podmínek: 
- pokud zájemce od žádosti odstoupí před popř. po rozhodnutí zastupitelstva města o prodeji 
předmětné nemovitosti z vlastní vůle, aniž se změnily podmínky prodeje, zájemce uhradí 
prodávajícímu smluvní pokutu ve výši složené jistoty; 
- v případě, že zájemci usnesením zastupitelstva města bude předmětná nemovitost 
prodána, složená jistota bude považována za zálohu kupní ceny; 
- nabyvatel podepíše kupní smlouvu nejpozději do 14 dnů ode dne doručení písemné výzvy 
a uhradí celou kupní cenu, náklady na vypracování geometrického plánu a příp. náklady na 
vypracování znaleckého posudku nejpozději do 60 dnů ode dne kdy kupní smlouvu 
podepíše. V případě, že nedojde ke splnění těchto podmínek zaviněním nabyvatele pozbude 
usnesení zastupitelstva města o prodeji předmětné nemovitosti platnosti a nabyvatel se 
zavazuje uhradit prodávajícímu smluvní pokutu ve výši složené jistoty a prodávající má právo 
od kupní smlouvy odstoupit; 
- nabyvatel uhradí náklady spojené se sepisem kupní smlouvy a jejím vkladem do katastru 
nemovitostí před podpisem kupní smlouvy, nejpozději však při podpisu kupní smlouvy; 
- smluvní strany se dohodly, že návrh na vklad kupní smlouvy bude podán po úhradě celé 
kupní ceny a nákladů spojených s prodejem a sepisem kupní smlouvy; 
- zájemce bere na vědomí, že pozemky parc.č. 1449/1 a parc.č. 1451/8 v k.ú. Hranice se dle 
Územního plánu města Hranic nachází v ploše smíšené nezastavěného území - 
zemědělská, přírodní, 
 
a pověřuje starostu k podpisu kupní smlouvy. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 14 (61%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (9%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
 
12. Výkup pozemku parc. č. st. 378/5  v k. ú. Hranice   usn. 681/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez diskuze 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
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výkup parc. č.  st. 378/5 zastavěná plocha a nádvoří, zbořeniště o výměře  53 m2 v k.ú. 
Hranice z vlastnictví do vlastnictví města Hranic za nabízenou cenu 36.052 Kč za podmínek: 

 kupující bere na vědomí, že součástí pozemku je stavba komína, která nepodléhá 
evidenci v katastru nemovitostí, která má vady, na které MěÚ Hranice - OSUŽPD - 
oddělení stavební úřad vydal dne 7.12.2017 pod č.j. OSUZPD/7507/17-15 rozhodnutí, ve 
kterém nařídil vlastníkovi tj. panu Popkovi  provést na stavbě komínu pod čapím hnízdem 
na pozemku parc. č. st. 378/5 v k.ú. Hranice  neodkladné zabezpečovací práce ( popis 
prací uveden v důvodové zprávě);  

 náklady spojené s vkladem kupní smlouvy hradí kupující; 

 kupní cena bude uhrazena nejpozději do 30 dnů ode dne podpisu smlouvy posledním 
účastníkem; 

 návrh na vklad do katastru nemovitostí bude podán až po úhradě kupní ceny; 
 
a pověřuje starostu města k podpisu smlouvy 
 
13. Bezúplatný převod části pozemku parc. č. 578/5 v k.ú. Hranice usn. 682/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez diskuze 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. revokuje 
usnesení č. 731/2014-ZM 30 ze dne 3. 4. 2014 
 
2. schvaluje 
uzavření smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci č. 
UZSVM/OPR/1665/2018-OPRM ve znění dle přílohy č. 2 důvodové zprávy  
 
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 
 
18:20 odchod MUDr. Jana Švarcová 
 
Pro: 16 (70%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 5 
 
14. Zpráva o činnosti Městské policie Hranice za rok 2017  usn. 683/2018 
 
Starosta uvedl materiál, ocenil dobře připravenou zprávu Městské policie a otevřel diskuzi. 
 
Mgr. Miroslav Raindl – oceňuji práci asistentů prevence kriminality Městské policie. Firma 
Albert šetří na své security službě, ale městská policie tuto službu nemůže suplovat.  
 
18:22 návrat MUDr. Jana Švarcová  
 
Jiří Kudláček, starosta – situace v Hranicích je stabilní a nezhoršuje se.  
 
Mgr. Miroslav Raindl – chtěl bych se zeptat, jak to vypadá s otázkou otevírací doby 
restaurací, která se na zastupitelstvu již řešila. 
 
Jiří Kudláček, starosta – byly definovány oblasti, kde je to lepší nebo horší a provozovny 
s námi spolupracují. Jedná se hlavně o Masarykovo náměstí a o třídu 1. máje. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
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Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
zprávu o činnosti Městské policie Hranice za rok 2017 v předloženém znění. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 16 (70%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
 
15. Informace pro občany města o činnosti orgánů obce  usn. 684/2018 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
informaci pro občany města o činnosti orgánů obce dle §97 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecních zřízení), ve znění pozdějších předpisů o činnosti rady města za období 
únor a březen 2018. 
  
16. Vyvěšení vlajky Moravy       usn. 685/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Bc. Vlasta Zapatová, technická připomínka – J. A. Komenský nocoval na faře ve Fulneku. 
 
 
Bc. Lenka Kopřivová – chtěla bych se zeptat, jak vlajka vypadá. 
 
Jiří Kudláček, starosta – jedná se o vlajku s orlicí na šachovém poli. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
připojení města Hranic k výzvě Moravské národní obce, regionu Haná v termínu 28. března 
2018 dle důvodové zprávy 
 
Pro: 16 (70%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 5 
 
17. Rekonstrukce chodníku v Hranicích - výběr zhotovitele  usn. 686/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Ing. Robert Selzer - kolik km chodníků bude opraveno? 
 
Bc. Vlasta Zapatová – budeme Vás informovat. 
 
Ing. Vojtěch Zima – chodník u areálu Jaslo je ve špatném stavu. Jak to vypadá s jeho 
opravou či případnou reklamací? 
 
Mgr. Raindl – chodník se houpe, asi protože se pokládal v zimě. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
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Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
protokol o jednání komise a zprávu o hodnocení nabídek na akci: " Rekonstrukce chodníků v 
Hranicích", dle které byla vyhodnocena jako nejvýhodnější nabídka firmy Colas CZ, a.s., Ke 
Klíčovu 9, 190 00 Praha 9. 
 
2. rozhodlo 
o přidělení veřejné zakázky na akci: "Rekonstrukce chodníků v Hranicích" firmě:  
COLAS CZ, a.s., Ke Klíčovu 9, Praha 9 
na druhém místě se umístila firma: NOSTA, s.r.o., Svatopluka Čecha 2088/13, Nový Jičín 
na třetím místě se umístila firma: SISKO spol. s.r.o., Velká Dlážka 527/6, 750 02 Přerov 
 
3. pověřuje 
starostu města k podpisu smlouvy. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 16 (70%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
 
18. Rekonstrukce chodníků v Hranicích - smlouva o provedení přeložky ČEZ 
          usn. 687/2018 
 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
smlouvu o realizaci přeložky distribučního zařízení č. SML/0104/2018/ORM  v rámci akce 
"Rekonstrukce chodníků v Hranicích" dle přílohy důvodové zprávy 
 
2. pověřuje 
starostu města k podpisu smlouvy č. SML/0104/2018/ORM o realizaci přeložky distribučního 
zařízení 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 15 (65%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
 
19. Různé - zastupitelé 
 
Ing. arch. Kuchta, vedoucí odboru rozvoje města shrnul zastupitelům přehled 
nejvýznamnějších investičních akcí, které jsou v realizaci: 

 ČOV,  

 Výměna oken a opláštění ZUŠ  

 Severovýchodní obchvat 

 Suché nádrže Velička a Ludina 

 Protipovodňová opatření  

 PD tělocvična v Drahotuších 

 Rekonstrukce sídliště Struhlovsko  

 Ulice Havlíčkova 

 PD Pod Křivým 

 Propojka ulice Žáčkova 

 Studie Uhřínov a Středolesí + PD 

 Studie Lhotka 

 Kruhová křižovatka Slavíč – přeložky inženýrských sítí 
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 Křižovatka nádražní a tovární 

 Ulice Teplická – výběr dodavatele  

 Podjezd kemp  

 Studie Cementářského sídliště  

 Hřbitov – historická část zdi 

 Regenerace panelového sídliště Nová 

 Smlouva s Vakem – kanalizace ve Lhotce 

 Vlakové nádraží – demolice objektu 

 Cyklostezka Bečva – VŘ, červen výstavba 

 Zimní stadion 

 Pod Hůrkou – územní studie 

 Kanalizace pod Nádražní ulicí ke Kuchyňce  

 Výsadba zeleně 

 Kontejnerová stání 

 ZŠ učebny 
 
19:25 odchod Karly Vlasákové 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta, informoval o zastupitele dotaci pro čisté ovzduší, o otevření 
informačního centra v Teplicích nad Bečvou dne 1. 6. 2018, plánu mobility (Smart city) a 
cyklostezce Slavíč. 
 
Jiří Kudláček, starosta, předal informaci o stávající situaci ve věci hranického jezu a o 
umístění městského úřadu na akcích Město pro byznys a Zelená informacím.  
 
Ukončení zastupitelstva města v 19:30. 
__________________________________________________________________________ 
 
Přesný záznam z konání Zastupitelstva města je k naleznutí na webových stránkách města 
Hranic. 
__________________________________________________________________________ 
 
 

Jiří Kudláček 
starosta města 

Mgr. Ivo Lesák 
místostarosta města 

 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
Ing. Zima 
 
 
 
MUDr. Sumara 
 
 


